
Protokół Nr IX/19 

z IX sesji VIII kadencji Rady Gminy Dywity odbytej w dniu 26 czerwca 2019 r.  w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Dywitach. 

 

Początek posiedzenia    - godz. 10:00 

Zakończenie     - godz. 13:45 

Lista obecności radnych   - zał. nr 1 

Lista pozostałych uczestników    - zał. nr 2 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Dywity p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak otworzyła IX sesję Rady 

Gminy Dywity. Przywitała przybyłych na spotkanie p. Daniela Zadwornego – Wójta,  

p. Waldemara Szydlika – Sekretarza Gminy, p. Teresę Kuptel – Skarbnika Gminy, p. Jacka Szydło – 

Członka Zarządu Powiatu Olsztyńskiego, p. Joannę Michalską – Wicestarostę Olsztyńskiego,  

p. Wojciecha Dziemianowicza – profesora UW, sołtysów, zaproszonych gości oraz mieszkańców 

gminy. Zgodnie z listą obecności stwierdziła quorum zdolne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na stan 15 radnych ustawowego składu Rady w chwili otwarcia na sali znajdowało się 12 

radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 - 2 do protokołu.  

 

Przewodnicząca odczytała porządek sesji i poprosiła o wnoszenie ewentualnych wniosków. 

- p. Daniel Zadworny – wójt – proponuję wprowadzenie do porządku sesji w punkcie 14 uchwały  

w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe wykonywane gminnym transportem zbiorowym. Jest 

to istotny element do prowadzenia dalszych prac w zakresie uruchomienia publicznego transportu 

zbiorowego. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

W związku z powyższym porządek obrad był następujący: 

1. Otwarcie i ustalenie porządku sesji.  

2. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Dywity. 

3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

5. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Dywity za 2018 rok. 

6. Debata nad raportem o stanie Gminy Dywity 

  a. Głosy radnych 

  b. Głosy mieszkańców 

7. Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dywity wotum zaufania. 

8. Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 r.  

9. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dywity za 2018  rok. 

10. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na 

lata 2019 – 2026. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów. 



13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego 

do kąpieli w 2019 roku.  

14. Uchwała w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe wykonywane gminnym transportem 

zbiorowym 

15. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity  

a Gminą Dobre Miasto dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego. 

16. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity  

a Gminą Jeziorany dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego. 

17. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Barczewo dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

18. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Olsztyn dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

19. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Dywity oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Dywity od dnia 1 września 2019 roku. 

20. Uchwała w sprawie ustanowienia pomnika przyrody, drzewo gatunku lipa drobnolistna, 

znajdującego się w Brąswałdzie. 

21. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury 

technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity. 

22. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity. 

23. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Olsztyńskiego zadania 

publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 1442N w 

miejscowości Nowe Włóki w związku z planowaną przebudową drogi w ramach zadania pn.: 

„Kompleksowy projekt zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity – II etap". 

24. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego Powiatu 

Olsztyńskiego. 

25. Uchwała w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie Gminy Dywity.  

26. Sprawy różne. 

27. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są uwagi lub pytania do protokołu? 

Brak uwag/pytań. 

Przewodnicząca Rady - kto jest za przyjęciem protokołu z VIII sesji Rady Gminy Dywity – bez 

czytania? 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem  - 12 radnych 

Przeciw   - 0 

Wstrzymało się  - 0 

Protokół Nr VIII/19 z sesji Rady Gminy Dywity z dnia 22-05-2019 r. został przyjęty. 

 

Ad. 3. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 



P. Wójt Daniel Zadworny przedstawił informację w sprawie pracy między sesjami. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania do informacji? 

- p. Magdalena Kilkowska – czy w tym roku będzie przygotowany i rozstrzygnięty przetarg na 

budowę świetlic w Różnowie i Ługwałdzie? 

- p. Daniel Zadworny – wójt – będziemy działać zgodnie z zapisami uchwały o WPF. W tym roku 

większe środki finansowe przeznaczone są na Różnowo. Będziemy prawdopodobnie ogłaszać przetarg 

na Różnowo, ale czy rozpoczniemy realizację tego nie można jeszcze określić. Ługwałd będzie to 

zapewne początek przyszłego roku.  

Brak dalszych pytań. 

 

Ad. 4. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.  

Brak wniosków. 

 

Ad. 5. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Dywity za 2018 rok. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o przedstawienie raportu przez 

Pana prof. Wojciecha Dziemianowicza – załącznik nr 3 do protokołu. 

- p. Wojciech Dziemianowicz – profesor UW, raport o stanie gminy obejmuje działalność wójta za rok 

poprzedni. Jeśli chodzi o rok poprzedni to oceniamy pracę pana Daniela Zadwornego, jednakże 

sprawozdanie dotyczy w większości tego, co działo się w gminie za poprzedniego wójta P. Jacka 

Szydło. Bardzo pozytywnie oceniam, to co dzieje się w gminie. Dziękuję pracownikom za wkład  

w tworzenie raportu. Tworząc raport staraliśmy się spojrzeć w przyszłość. Myśląc o szansach na 

rozwój gminy bierzemy pod uwagę trzy makrowskaźniki: sfera społeczna, przedsiębiorczość i finanse. 

Liczba ludności zwiększa się, występuje dodatni przyrost naturalny, kapitał społeczny rozumiany jako 

więzi społeczne jest silny. Jeśli chodzi o wskaźniki przedsiębiorczości są one bardzo dobre. Jesteśmy  

i prawdopodobnie będziemy drugą gminą pod względem przedsiębiorczości. Wyprzedza nas 

Stawiguda ze względu na swoje położenie na trasie drogi S7. Aktywność mieszkańców jako 

przedsiębiorców jest coraz wyższa. Mamy kilka firm z udziałem kapitału zagranicznego. Chciałem 

podkreślić wagę Forum Przedsiębiorców. Dobrze, że ta forma utrzymuje się, a także szukana jest nowa 

formuła. Jeśli chodzi o sytuację finansową to patrząc na zadłużenie i nadwyżkę operacyjną można 

stwierdzić, że są to solidne fundamenty do zabiegania o środki unijne i realizowania kolejnych 

inwestycji. W 2018 roku Gmina Dywity korzystała bardzo aktywnie z programu Zintegrowanych 

Inwestycji Terytorialnych. Ta inicjatywa będzie kontynuowana, jednakże w dużej mierze będą to 

środki z Europejskiego Funduszu Społecznego. Będzie trzeba realizować więcej projektów 

„miękkich”. Myśląc o przyszłej perspektywie większy nacisk trzeba będzie kłaść na mieszkańców. 

Dywity jako gmina leży w dwóch obszarach strategicznej interwencji. Jesteśmy w obszarze 

intensywnego rozwoju gospodarczego województwa warmińsko-mazurskiego oraz w miejskim 

obszarze funkcjonalnym Olsztyna. Należy wykorzystywać olsztyński obszar aglomeracyjny, jako 

formę do szerszej współpracy niż tylko ZIT. Przy przygotowywaniu raportu za rok 2019 warto byłoby, 

już w tym roku zadbać o badanie opinii mieszkańców, pomyśleć szerzej o funduszu sołeckim tzn. 

wprowadzić trochę elementów opiniotwórczych. 

 

Ad. 6. Debata nad raportem o stanie Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – otworzyła debatę nad raportem o stanie 

gminy. 

- p. Daniel Zadworny – wójt – dziękuję profesorowi i Zespołowi za stworzenie raportu. Staraliśmy się, 



aby raport zawierał element diagnostyczny będący podstawą do tworzenia w niedługim czasie nowej 

strategii rozwoju gminy. W trzech obszarach wskazanych przez p. Profesora niejedna gmina chciałaby 

mieć takie wskaźniki. Występuje stały napływ ludności. Jeśli chodzi o przedsiębiorczość trafnym było 

uruchomienie strefy przedsiębiorczości przy drodze DK51. Działki w tym obszarze sprzedają się 

błyskawicznie. Strefa przedsiębiorczość oraz przedsiębiorczość w naszej gminie będzie mocno się 

rozwijać. Należy zauważyć duży wzrost dochodów z tytułu podatku PIT oraz ogólnie dochodów 

gminy. Wzrosła nie tyle liczba ludności, co dochodowość mieszkańców.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – dziękuję p. Wójtowi, udzielam głosu 

radnej Danucie Kryszałowicz. 

- p. Danuta Kryszałowicz – atutem gminy Dywity jest wysoki poziom aktywności mieszkańców, która 

przejawia się w działalności fundacji, stowarzyszeń, OSP. W raporcie stowarzyszenia zostały 

podzielone na działające na rzecz rozwoju gminy i inne stowarzyszenia. W imieniu członków 

Stowarzyszenia Przyjaciół Sętala pytam jakie było kryterium podziału. Uważam, że nasze 

stowarzyszenie działa na rzecz rozwoju gminy. Może to mieć znaczenie, jeśli będziemy pozyskiwali 

sojuszników naszej działalności.  

- p. Wojciech Dziemianowicz – przepraszam za ten błąd, nie wiem dlaczego zostało coś takiego 

stworzone, zdajemy sobie sprawę, że każde stowarzyszenie działające na terenie Gminy działa na 

rzecz jej rozwoju. Możemy wprowadzić poprawkę. 

- p. Danuta Kryszałowicz – myślę, że żadnych poprawek nie trzeba robić, mam nadzieje, że  

w przyszłym roku znajdziemy się wśród stowarzyszeń działających na rzecz rozwoju gminy. 

- p. Wojciech Dziemianowicz – chodziło o to, że niektóre stowarzyszenia mają charakter w nazwie  

i pewnych aktywnościach dotyczący całej gminy, a inne skupiają się na jednej miejscowości. Było to 

na początku tworzenia raportu. Podział taki okazuje się niepotrzebny. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – mam uwagę – w raporcie nie znalazła się Fundacja Kłobuk. 

- p. Magdalena Kilkowska – czy gdziekolwiek w raporcie znajduje się wskazanie jakie gminy były 

wzięte do porównania. Jest ogólna grupa porównawcza 17 gmin, wskazanie jakie to są gminy byłoby 

ciekawą informacją. 

- p. Wojciech Dziemianowicz – możemy tą informację przekazać p. Radnej. Wybieraliśmy gminy 

podobne do gminy Dywity. Możemy tę listę uzupełnić. 

Ad. 7. Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dywity wotum zaufania. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie udzielenia Wójtowi 

Gminy Dywity wotum zaufania poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Dywity wotum zaufania została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr IX/64/19 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 



p. Daniel Zadworny – wójt – dziękuję, w większości aktywność i stan gminy są zasługą poprzedniego 

wójta p. Jacka Szydło. Serdecznie dziękuję p. Wójtowi, że otrzymałem wotum zaufania. 

 

Ad. 8. Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 r.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak -  proszę p. Skarbnik o zabranie głosu. 

- p. Teresa Kuptel – skarbnik – sprawozdanie z wykonania budżetu (zał. nr 6) było omawiane na 

Komisji Budżetu i Komisji Rewizyjnej, zostało przedłożone RIO do oceny. RIO podjęło uchwałę 

pozytywnie opiniując przedłożone sprawozdanie (zał. nr 5). Uchwała była odczytywana na Komisji. 

Rada otrzymała również sprawozdania finansowe za rok 2018 (zał. nr 7), które były omawiane 

podczas Komisji Rewizyjnej. Dochody za rok ubiegły wykonaliśmy w 95%, przekroczyliśmy dochody 

bieżące. Druga pozytywna informacja to wysoki poziom wydatków majątkowych. Jest to duży 

wysiłek finansowy dla gminy, ale efekty są widoczne. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak - czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie rozpatrzenia  

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 r. poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 r. 

została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/65/19 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 9. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dywity za 2018  rok. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię Komisji Rewizyjnej. 

- p. Dorota Pszczoła – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Komisja Rewizyjna pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu przez wójta gminy Dywity. Przewodnicząca odczytała wniosek 

Komisji Rewizyjnej oraz Uchwałę nr RIO.VIII-0120-339/19 Regionalnej Izby Obrachunkowej  

z 11.06.19 w sprawie pozytywnego zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

Wójtowi Gminy Dywity absolutorium za 2018 rok (zał. nr 9).   

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak -  czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Dywity za 2018 rok poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 



Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dywity za 2018 rok została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/66/19 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 

W tym miejscu Przewodnicząca Rady p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak i p. Urszula Derlacz – 

Przewodnicząca Komisji Budżetu wręczyły w podziękowaniu bukiety dla p. Wójta Daniela 

Zadwornego, p. Skarbnik Teresy Kuptel oraz dla p. Jacka Szydło – wieloletniego poprzedniego Wójta 

Gminy Dywity. 

 

Ad. 10. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity na lata 2019 – 2026. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o przedstawienie 

uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – chciałam wnieść autopoprawkę, w załączniku należało wprowadzić 

zadanie wieloletnie, jakim jest dowóz uczniów niepełnosprawnych do szkół. Umowa zostanie zawarta 

na 3 lata w łącznej kwocie 534 660 zł. Zmienia się załącznik nr 2 i automatycznie sumowania  

w załączniku nr 1. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za wprowadzeniem 

autopoprawki do załącznika nr 1 uchwały? 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Autopoprawka do załącznika nr 1 do uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 2026 została przyjęta i stanowi zał. nr 11 do protokołu.   

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za wprowadzeniem 

autopoprawki do załącznika nr 2 uchwały? 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Autopoprawka do załącznika nr 2 do uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 2026 została przyjęta i stanowi zał. nr 12 do protokołu.           

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Dywity na lata 2019 – 2026 wraz z autopoprawkami 

poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 11 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 11 (tj. Tadeusz Bielicki, Urszula Derlacz, Janusz Jędrzejewski, 

Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof Kulas, Dorota 

Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 



przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Dywity  na lata 2019 – 2026 została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/67/19 – stanowi 

zał. nr 13 do protokołu. 

 
Ad. 11. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę p. Skarbnik o przedstawienie 

uchwały. 

- p. Teresa Kuptel – Skarbnik – chciałabym wnieść autopoprawkę w załączniku nr 10 – wydatki  

z funduszu sołeckiego. Dotyczy sołectwa Dywity, które dokonało zmian już w lutym lecz uchwała nie 

dotarła do mnie. Dowiedziałam się o tym już po wydaniu Państwu materiałów.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. A. Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – kto jest za wprowadzeniem autopoprawki do 

uchwały?  

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych   - 12 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Autopoprawka do uchwały w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. 

została przyjęta i stanowi zał. nr 14 do protokołu.           

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany 

w budżecie Gminy Dywity na 2019 r. wraz z autopoprawką poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany w budżecie Gminy Dywity na  

2019 r. została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/68/19 – stanowi zał. nr 15 do 

protokołu. 

 

Ad. 12. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany na 

Komisjach wspólnych Rady Gminy Dywity. Czy są pytania? 

Brak pytań. 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę zmieniająca uchwałę  

w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za 

inkaso oraz terminów płatności dla inkasentów poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności dla 

inkasentów została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/69/19 – stanowi zał. nr 16 do 

protokołu. 

 

Ad. 13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli w 2019 roku.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt uchwały był omawiany na 

Komisjach wspólnych. Czy są pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

utworzenie miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli w 2019 roku poddaję pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsca okazjonalnie 

wykorzystywanego do kąpieli w 2019 roku została podjęta i zarejestrowana pod Nr 

IX/70/19 – stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 

Ad. 14. Uchwała w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe wykonywane gminnym 

transportem zbiorowym. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy są pytania w związku z projektem 

tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie ustalenia opłat za 

usługi przewozowe wykonywane gminnym transportem zbiorowym poddaje pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 



Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe wykonywane gminnym 

transportem zbiorowym została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/71/19 – stanowi zał. 

nr 18 do protokołu. 

 

Ad. 15. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Dobre Miasto dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są pytania w związku z projektem 

tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a Gminą Dobre Miasto dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego poddaje pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Dobre Miasto dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/72/19 – stanowi zał. nr 19 do 

protokołu. 

 

Ad. 16. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity  

a Gminą Jeziorany dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są pytania w związku z projektem 

tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a Gminą Jeziorany dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego poddaje pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 



przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity 

a Gminą Jeziorany dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/73/19 – stanowi zał. nr 20 do 

protokołu. 

 

Ad. 17. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Barczewo dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są pytania w związku z projektem 

tej uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a Gminą Barczewo dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego poddaje pod głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Barczewo dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/74/19 – stanowi zał. nr 21 do 

protokołu. 

 

Ad. 18. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Olsztyn dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – Czy są pytania do projektu tej 

uchwały? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a Gminą Olsztyn dotyczącego 

wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu zbiorowego poddaje głosowaniu. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 



Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą Dywity a 

Gminą Olsztyn dotyczącego wykonywania zadań z zakresu lokalnego transportu 

zbiorowego została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/75/19 – stanowi zał. nr 22 do 

protokołu. 

 

Ad. 19. Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Dywity oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Dywity od dnia 1 września 2019 roku. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

zadać pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię Komisji Społecznej. 

- p. Sabina Robak - Przewodnicząca Komisji Społecznej - na wspólnych Komisjach p. Dziemidowicz 

przedstawiła nam projekt uchwały, wskazując, że sieć szkół nie uległa zmianie. Konieczność podjęcia 

uchwały związana jest z likwidacją gimnazjum. 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie ustalenia planu 

sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Dywity oraz określenia granic 

obwodów publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Dywity od dnia 1 września 

2019 roku poddaję głosowaniu. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Dywity oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Dywity od dnia 1 września 2019 roku została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/76/19 – stanowi zał. nr 23 do protokołu. 

 

Ad. 20. Uchwała w sprawie ustanowienia pomnika przyrody, drzewo gatunku lipa drobnolistna, 

znajdującego się w Brąswałdzie. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – temat ten był również omawiany na 

komisjach wspólnych. Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie ustanowienia 

pomnika przyrody, drzewo gatunku lipa drobnolistna, znajdującego się w Brąswałdzie poddaję pod 

głosowanie. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 



Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie ustanowienia pomnika przyrody, drzewo gatunku lipa drobnolistna, 

znajdującego się w Brąswałdzie została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/77/19 – 

stanowi zał. nr 24 do protokołu. 

 

Ad. 21. Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury 

technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – projekt tej uchwały był omawiany na 

komisjach wspólnych i na Komisji Inwestycji. Czy ktoś z Państwa ma pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie przystąpienia do 

opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, 

usługowej i infrastruktury technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity 

poddaję głosowaniu. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zabudowy mieszkaniowej, usługowej i infrastruktury 

technicznej w obrębach geodezyjnych Kieźliny i Myki, gmina Dywity została podjęta 

i zarejestrowana pod Nr IX/78/19 – stanowi zał. nr 25 do protokołu. 

 

Ad. 22. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – proszę o opinię Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

- p. Bogumiła Brewka - przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - po rozpatrzeniu skargi 

Komisja uznała, że jest ona bezzasadna. Skarga dotyczyła zapachów z restauracji Ziemniak 

uciążliwych dla mieszkańców. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy ktoś z Państwa Radnych ma 

pytania? 

Brak pytań. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działanie Wójta Gminy Dywity poddaję głosowaniu. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 



Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działanie Wójta Gminy Dywity została 

podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/79/19 – stanowi zał. nr 26 do protokołu. 

- p. Daniel Zadworny - wójt - w odniesiu do tej uchwały, chodzi o uciążliwości zapachowe, które 

pojawiły się w związku z lokalem gastronomicznym w Kieźlinach. Nie rozstrzygam, czy te 

uciążliwości są. Wójt nie może decyzją aministracyjną rozstrzygnąć w tej sprawie. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – dziękuję Panu Wójtowi za dodatkowe 

wyjaśnienia. 

 

Ad. 23. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Olsztyńskiego zadania 

publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 1442N w miejscowości 

Nowe Włóki w związku z planowaną przebudową drogi w ramach zadania pn.: „Kompleksowy 

projekt zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity – II etap". 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – poproszę Pana Wójta o dwa zdania. 

- p. Daniel Zadworny - wójt - przygotowujemy się do złożenia wniosku o dofinansowanie kolejnego 

etapu ścieżki pieszo-rowerowej Dywity-Różnowo rozszerzając ją o Gady i Słupy. W ramach tego 

projektu chcielibyśmy włączyć odcinek drogi powiatowej biegnącej przez miejscowość Nowe Włóki. 

Jest to odcinek 300m przebiegający przez wieś. Mam nadzieje, że uda się to zrobić i zawnioskować  

o środki na tą inwestycję. Droga ta sąsiaduje z drogą która będzie przedmiotem dużej inwestycji tzw. 

"Dużej Pętli". Będzie to uzupełnienie tej inwestycji. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak - dziękuję Panu Wójtowi za dodatkowe wyjaśnienia. Czy ktoś  

z Państwa Radnych chciałby zadać jeszcze jakieś pytania? 

Brak pytań. 

 - p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak - uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu 

Olsztyńskiego zadania publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 

1442N w miejscowości Nowe Włóki w związku z planowaną przebudową drogi  

w ramach zadania pn.: „Kompleksowy projekt zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity 

– II etap" poddaję głosowaniu. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie od Powiatu Olsztyńskiego zadania 

publicznego zarządzania odcinkiem pasa drogowego drogi powiatowej nr 1442N w 

miejscowości Nowe Włóki w związku z planowaną przebudową drogi w ramach zadania 

pn.: „Kompleksowy projekt zwiększający ekomobilność na terenie Gminy Dywity – II 



etap" została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/80/19 – stanowi zał. nr 27 do 

protokołu. 

 

Ad. 24. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – poproszę Pana Wójta. 

- p. Daniel Zadworny - wójt - powiat olsztyński zamierza realizować dużą inwestycję w ramach 

środków ZITowskich tzw. "Dużą Pętlę", od Krzyżówek Barczewskich poprzez Tuławki, Sętal aż do 

Spręcowa. Jest to duże przedsięwzięcie również na terenie gminy Barczewo tutaj mamy prośbę od 

powiatu, aby wesprzeć tą inwestycję. W tym roku będzie to kwota 129 tyś zł, związana z kosztami 

projektowymi. W następnych latach kwoty będą wyższe. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy ktoś z Państwa radnych ma 

pytania? Oddaję głos p. Jackowi Szydło. 

- p. Jacek Szydło - członek Zarządu Powiatu Olsztyńskiego - będzie to największa drogowa 

inwestycja powiatu, łączna wartość około 32 mln zł. Dotyczyć będzie Dywit i Barczewa. Inwestycje 

planujemy rozpocząć od Spręcowa do Krzyżówek Barczewskich, następnie do Barczewa. Udział 

gminy Dywity i gminy Barczewo jest niezbędny, aby spiąć finansowo całą inwestycję. Umożliwi to 

uruchomienie transportu publicznego w gminie Dywity. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – bardzo dziękuję. Uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego Powiatu Olsztyńskiego poddaję 

głosowaniu. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej na realizację zadania własnego 

Powiatu Olsztyńskiego została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/81/19 – stanowi zał. 

nr 28 do protokołu. 

 

Ad. 25. Uchwała w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Dywity.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak - poproszę Pana Wójta o dwa zdania. 

- p. Daniel Zadworny - wójt - podjęcie tej uchwały jest konieczne aby rozpocząć procedurę 

uchwalenia właściwego regulaminu. Żebyśmy projekt ten mogli przekazać do uzgodnień musi być on 

podjęty przez Radę Gminy. W ramach postępowania organów prokuratorskich badających zgodność 

regulaminów w różnych gminach z przepisami prawa ustalono, że nie wszystkie zapisy naszego 

regulaminu są prawidłowe, sąd stwierdził jego nieważność. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak - dziękuję za wyjaśnienia. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby 

uzyskać więcej informacji? 

- p. Magdalena Kilkowska - projekt był omawiany przez Panią Kierownik Referatu. Został 

szczegółowo zaprezentowany. Wiemy o co chodzi. Mieszkańcy mogą być spokojni, jest to projekt, 



które pójdzie jeszcze do uzgodnień.  

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak - dziękuję. Uchwałę w sprawie projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Dywity poddaję głosowaniu. 

Na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za podjęciem zagłosowało radnych - 12 (tj. Tadeusz Bielicki, Bogumiła Brewka, Urszula Derlacz, 

Janusz Jędrzejewski, Bogusława Kamińska, Magdalena Kilkowska, Danuta Kryszałowicz, Krzysztof 

Kulas, Dorota Pszczoła, Sabina Robak, Anna Sadrina-Ostrowska, Agnieszka Sakowska-Hrywniak) 

przeciw      - 0 

wstrzymało się od głosu    - 0 

Uchwała w sprawie projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Dywity została podjęta i zarejestrowana pod Nr IX/82/19 – stanowi 

zał. nr 29 do protokołu. 

 

Ad. 26. Sprawy różne. 

- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak – przewodnicząca Rady – czy w sprawach różnych ktoś  

z Państwa chciałby zabrać głos? 

- p. Urszula Derlacz – w poniedziałek mieliśmy spotkanie społecznej komisji, został poruszony temat 

ośrodka zdrowia, budowy, wskazania lokalizacji. Również na Komisji Budżetu i Inwestycji temat był 

poruszony. Może należałoby się spotkać i temat lokalizacji ośrodka zdrowia przedyskutować. Pani 

Kierownik jest zniecierpliwiona, że wszystko tak długo trwa. 

- p. Daniel Zadworny – wójt – sprawa ośrodka zdrowia nie jest znana od dzisiaj. Plany, aby go 

zmodernizować, bądź zbudować od nowa są sprawą otwartą. Zniecierpliwienie ze strony p. Dyrektor 

jest nie na miejscu. Póki co w Wieloletniej Prognozie Finansowej i budżecie takiej inwestycji nie 

mamy. Nie mamy zabezpieczonych środków na ten cel. Na ostatnim spotkaniu poprzedniej Rady 

Społecznej chcieliśmy poruszyć temat lokalizacji. Niestety nie zebrało się quorum. Na pierwszym 

posiedzeniu nowej Rady Społecznej nie chcieliśmy poruszać tego tematu. Punkt wyjścia jest taki, że 

jeżeli znajdzie się dofinansowanie jesteśmy w stanie w ciągu pół roku przygotować dokumenty do 

realizacji takiej inwestycji. Z informacji przekazywanych przez p. Dyrektor wynika, że takiej 

możliwości na chwilę obecną nie ma. Realizujemy inwestycje, które znajdują się w WPFie i na które 

mamy możliwość uzyskania dofinansowania. Przed nami duże, kosztowne inwestycje jak świetlice  

w Różnowie i Ługwałdzie, "Duża Pętla", czy rondo przy Osiedlu Sterowców. Ośrodek Zdrowia jest 

potrzebny, ale jest to również inwestycja milionowa. Jak wypracujemy jakieś stanowisko na Radzie 

Społecznej możemy je przedstawić na Komisji Budżetu. 

- p. Magdalena Kilkowska - temat poruszany był na Komisji Inwestycji, jest prośba, aby członków 

Komisji Inwestycji włączyć do tego tematu. Rozmawialiśmy z p. Dyrektor. Warunki lokalowe jak  

i lokalizacja nie są wystarczające na potrzeby pracowników i mieszkańców. Prosiłabym, aby spotkać 

się i porozmawiać w większym gronie również z p. Dyrektor. 

- p. Danuta Kryszałowicz - w imieniu Stowarzyszenia Przyjaciół Sętala zapraszam na festyn pt. 

"Sętalowe Klimaty" który odbędzie się 4 sierpnia. Rozpoczynamy mszą świętą o 12, później festyn na 

terenie parafii. Prowadzimy zbiórkę publiczną na kościół. 

- p. Urszula Derlacz - w imieniu swoim jak i Rady Sołeckiej chciałabym zaprosić na tę sobotę pod 

Stodołę. Od 16 do 18 będą animację dla rodzin i dzieci. Od godziny 19 zaczynamy potańcówkę. 

 



- p. Agnieszka Sakowska-Hrywniak - ja również chciałbym serdecznie Państwa zaprosić w imieniu 

OSP oraz Rady Sołeckiej Tuławek na Gminny Dzień Strażaka połączony z 650-leciem wsi Tuławki, 

który odbędzie się w tą sobotę. Zaczynamy od mszy świętej o godz. 12. Czy ktoś jeszcze chciałby 

zabrać głos. 

Brak pytań/wniosków.  

Przewodnicząca zamknęła IX/19 sesję Rady Gminy Dywity. 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady 

 

Magdalena Krezymon       Agnieszka Sakowska-Hrywniak 

 


